
 

Bestyrelsesmøde Afd. 43 
 

15-3-2021 

Kl.1700 

Ruskær 22 

Møde indkaldt af: 
Formanden 

 Mødetype: Bs  

Ansvarlig for 
forplejning: Henrik 

 Referent: Kim  

Ordstyrer: Per    

Deltagere: Per, Annita, Dorthe, Kim, Henrik  

Afbud: minus fremmøde Annika, Sevig og Kevin pga. covid19. 
 

Punkt på dagsorden 
 

Emne Præsentator  

 
1. Referat Kim  

2. Formanden orienterer Per  

3. Kasserer Alle  

4. Nyt fra bestyrelsen Annita  

5. Helhedsplan Annita / Per  

6. Beboersager                                                                                       

7. Opsamling fra sidst 
  

   

   

REFERAT FRA OVENSTÅENDE MØDE 

 
AD 1: Referatet  godkendt 
 
 
AD 2:Formanden: 
 
Ad 1: Christian fra AAB: to lejlighedssager.  
Begge sager er der sat byggeteknisk rådgiver på¨, som har overtaget sagerne.  
 
Ad 2: Igangsat ny it-forbindelse til materialegård status 
Der arbejdes stadig på dette. 
 
Ad 3: Opgangene terrazzo status 
Arbejdet udskudt på grund af frosten – sedler er hængt op i opgangene. 
 
Ad 4: Røromlægning: status 
Arbejdet er nu lagt i udbud. Annita vil gerne have, at der deltager en fra bestyrelsen i fremtidige udbudsmøder. 
 
Ad 5: Trampolin ved Ruskær legeplads. 
Er fixet og klar til, at hoppe på. 
 
Ad 6: OB 
Per orienterede bredt om arbejdet i OB 
Ny forsikringspolitik / selskab, medarbejderne er nu bedre forsikret fremover 
Afdeling 47 er klar til indflytning, med rækkehuse. 
Afdeling 117 er også klar til indflytning – afventer dog endelig godkendelse. Udlejningen skal bruge 48 ledige 
lejemål. 



 
 
Ad 7: Ventilatorerne i Ulkær 9 – 11 – 13 er udskiftet, angiveligt et lyn nedslag. 
 
 
AD 3:Kasserer 
 
Ad  1  Kontrol vedr. udført arbejde 
Vi udarbejder procedurer for stikprøvevis tjek på udført arbejde. 
Kevin foretager generelt udført arbejde. 
Per og Annita tager den på opfølgningsmøde. Plan kommer for bestyrelsen. 
 
Ad  2  Status på igangsatte arbejder 
Se ovenfor 
 
Ad  3  Ønske om gennemgang af DV planen 
Annita udarbejder en oversigt hvert kvartal til bestyrelsen med statur på arbejder j.fr. DV planen. 
 
Ad  4  info om Webinar med Rødovre Kommune om bæredygtighed.  
Annita har deltaget – drejer sig om affald, biodiversitet m.m. 
Der vil komme en udvidet og bedre orientering af samtlige beboere i Rødovre. Annita fortsætter i følgegruppen. 
 
AD 4: Nyt fra bestyrelsen 
Obs på at der skal bruges plast”sko” ved fremvisning af lejlighederne. Ligeså sprit og handsker. 
 
AD 5: Helhedsplan 
Orientering om helhedsplan 
 
AD 6: Beboersager 
Enkelte sager drøftet. 
 
AD 7: Opsamling siden sidst 
 
Fællesmøder med bestyrelserne. Afventer åbning af samfundet. 
 
Mødet slut 19:45 
Ref. Kim 
 
 
 
 


